
 

 

 

 

 

 

 

 Vragen ex artikel 41 Proeftuin Ruwaard 

 

 

Geachte college  

Halverwege dit jaar is in de Proeftuin De Ruwaard aan bewoners van die wijk aangekondigd dat de 

zorg en of  begeleiding in een andere vorm zou worden geregeld. De overdracht van de oude 

zorgaanbieders naar de nieuwe zorgaanbieders dient per 1 januari 2025 te zijn afgerond. Ons 

bereiken nu zeer zorgelijk signalen rondom dit proces wat tot risicovolle situaties bij de psychisch  

kwetsbare leidt. Wij willen met deze artikel 41 vragen het college verzoeken om nu in te grijpen en  

voor deze kwetsbare groep een alternatief te ontwikkelen.  De Proeftuin gedachte met daarin de 

samenwerkingswijze is voor de PvdA zeer waardevol en wij pleiten daarom voor een goede 

uitvoering. Op dit moment maken we ons echter wel zorgen.  

 

 

Vragen 

• Bewoners dreigen of zijn al in ernstige crisissituaties beland.  Is het college bekent met 

deze zorgwekkende signalen? Zo ja, wat gaat het college hieraan doen? Bij de 

beantwoording graag aangeven wat ze op korte termijn doen omdat de nood hoog is. 

• Op 9 oktober 2024 heeft Krekel Autisme coaching al de noodklok hiervoor geluid.? Was dit 

voor het college aanleiding om hier actie op te ondernemen. Zo nee, waarom niet? Zo ja 

welke acties zijn er ondernomen? 

• Bewoners geven aan dat zij bij heel veel instanties (nood) berichten hebben gestuurd in de 

hoop op duidelijkheid en de ondersteuning via de WMO waar zij recht op hebben. De 

Proeftuin blijft echter volharden in de overgang naar de nieuwe zorgaanbieders. Is het voor 

het college mogelijk om die harde lijn voor de eerder genoemde kwetsbare groep te 

verzachten? Zo ja hoe dan?  

 

Met vriendelijke groeten, 

Herman van Kessel 

 

 

 

 

 

 


